

朝陽科技大學 099學年度第2學期教學大綱
Economics 經濟學

當期課號	3185	Course Number	3185
授課教師	王貞云	Instructor	WANG,JEN YUN
中文課名	經濟學	Course Name	Economics
開課單位	休閒事業管理系(四進)—B	Department	
修習別	必修	Required/Elective	Required
學分數	3	Credits	3
課程目標	介紹基本經濟觀念，包含核心原則，帶領學生進入總體經濟學領域。	Objectives	Introduces basic economic concept,include a set of core economic principles,training students to think like conomists.
教材	朱敬一等七人「經濟學概要」，華泰文化出版，民國99年。	Teaching Materials	Elementary Economics(2010)，HWA TAI PUBLISHING
成績評量方式	平時（出席）10% 平常考及作業40% 期中考25% 期末考25%。	Grading	the attendance in lesson 10% , course work and surprised quiz 40% , midterm test 25% , final test 25%
教師網頁	-		
教學內容	為避免傳統經濟學教材多利用複雜之經濟模型解釋經濟概念,讓學生對經濟學心生畏懼,故本課程將以個經及總經之基本概念為基礎,再輔以生活實際案例,讓學生能將經濟學理論及概念活用於日常生活當中.	Syllabus	In order to avoid the traditional economic textbook uses complex mathematic model to explain economic concept. This course offers the basic concept of microeconomics and macroeconomics. We will use real-life examples to understand economic concept. Enable the students to apply flexibly in the daily life.

尊重智慧財產權，請勿非法影印。